
Pave  Frans  om  krigen  i
Ukraine
Den 28. september — Det forlyder, at pave Frans for nylig
udtalte i Kasakhstan:

“Der er en krig i gang. Jeg vil mene, at det er en fejl at
betragte det som en cowboyfilm, hvor der er gode og onde. Det
er endvidere en fejl at tro, at det er en krig mellem Rusland
og Ukraine. Nej: Det er en verdenskrig.”
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